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Vragen van het lid Leijten (SP) aan de Minister en Staatssecretaris van 
Economische Zaken en Klimaat, de Minister van Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport en de Staatssecretaris van Infrastructuur en Waterstaat over het bericht 
«RIVM houdt rapport over gezondheid rond Tata Steel nog lang onder de pet» 
(ingezonden 22 juli 2021). 

Vraag 1
Waarom wordt het gezondheidsrapport over Tata Steel niet openbaar 
gemaakt, terwijl het volgens het RIVM inhoudelijk al klaar is?1 

Vraag 2
Kunt u garanderen dat het niet bewust is dat dit rapport onder de pet 
gehouden wordt tot zes dagen na het Kamerdebat? Waarom wel of niet? 

Vraag 3
Kunt u het rapport voorafgaand aan het debat van 9 september 2021 aan de 
Kamer doen toekomen? 

Vraag 4
Als de reden voor het nog niet openbaar maken is dat u nog in afwachting 
bent van reacties van opdrachtgevers/bestuurders, kunt u hen dan gedurende 
de weken in aanloop naar het debat de kans geven te reageren of het rapport 
zonder de reacties openbaar maken? 

Vraag 5
Kunt u een uitputtende lijst delen van de betrokkenheid van de verschillende 
ministeries (contacten of wie het rapport ter inzage hebben ontvangen)? 

Vraag 6
Kunt u deze vragen beantwoorden voorafgaand aan het debat van 9 septem-
ber 2021?

1 Noordhollands Dagblad, 21 juli 2021 «RIVM houdt rapport over gezondheid rond Tata Steel nog 
lang onder de pet» (https://www.noordhollandsdagblad.nl/cnt/
dmf20210721_68039812?utm_source=google&utm_medium=organic)
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